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ΘΕΜΑ: «Επιχειρησιακή ένταξη των “Rafale” στην Πολεμική Αεροπορία»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με δημοσιογραφικές πληροφορίες που διακινούνταν τους προηγούμενους μήνες
και  σύμφωνα  με  ανάρτηση  σε  ιστοσελίδες  του  Διαδικτύου,  βάσει  του  αρχικού
χρονοδιαγράμματος  της  σύμβασης  προμήθειας  των  γαλλικών  μαχητικών  αεροσκαφών
τύπου «Rafale», τα πρώτα έξι μεταχειρισμένα «Rafale» θα έπρεπε να μας παραδοθούν,
έως  το  τέλος  του  2021.  Συγκεκριμένα,  θα  έπρεπε  να  μας  παραδίδονται  με  ρυθμό  ένα
αεροσκάφος ανά μήνα, από τον Ιούνιο του τρέχοντος έτους. Τέλη Ιουλίου, με τις δέουσες
επισημότητες, στην Γαλλία έλαβε χώρα η παράδοση στην Πολεμική Αεροπορία  μας του
πρώτου  μαχητικού  «Rafale».  Τα  επόμενα  πέντε,  που  προέρχονται  από  την  Γαλλική
Πολεμική Αεροπορία, θα χρησιμεύσουν για την εκπαίδευση των πιλότων και των τεχνικών
της  Πολεμική  Αεροπορίας  στην  Γαλλία,  πριν  μεταφερθούν  στην  αεροπορική  βάση  της
Τανάγρας. Συνεπώς, αρχές του 2022, θα πρέπει να τεθεί σε επιχειρησιακή κατάσταση η
πρώτη εξάδα των μαχητικών «Rafale», αφότου καταφθάσουν στη χώρα μας. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να μας ενημερώσετε για το αν το χρονοδιάγραμμα προμήθειας των πρώτων
έξι (6) μεταχειρισμένων «Rafale» τηρείται, όπως αρχικώς έχει συμφωνηθεί με την Γαλλία,
βάσει της συναφθείσας σύμβασης προμήθειας των «Rafale»;

2. Αν,  κατά  τα  τέλη  του  τρέχοντος  έτους,  καταφθάσει  η  πρώτη  εξάδα  των  ανωτέρω
αεροσκαφών, προτίθεσθε, στις αρχές του 2022, να θέσετε τα εν λόγω σε επιχειρησιακή
ετοιμότητα και δράση;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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